
SPØRGSMÅL NR. S 1928
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Fødevareministeren

Dato: 27. januar 2012

Stillet af: Erling Bonnesen (V)

Hvorfor mener ministeren, at det er nødvendigt, at centralisere 

jordbrugskommissionerne i København, når der ser ud til at være gode 

muligheder for at effektivisere og placere aktiviteterne et sted i provinsen?

(Spm. nr. S 1928).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 27. januar 2012

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk
og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk.


